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Presidenta de la UE Llagostera. A falta de 10 par tits per al f inal de

la lliga regular, el Llagostera lidera amb absoluta solv�ncia el grup

III i t� no nom�s a l'abast disputar el "play-of f" d'ascens a Segona A,

si no fer-ho, a m�s a m�s, com a primer, amb la possibilitat de pujar

superant una �nica eliminat�ria. Diumenge juguen a casa contra

l'Ol�mpic de X�tiva.

JORDI ROURA LLAGOSTERA

Tot i estar a prop d'aconseguir una nova hero�citat, com ho va ser al

seu dia pujar a Segona B o disputar una eliminat�ria de Copa contra

el Val�ncia, a Llagostera impera la prud�ncia. Ni des del cos

t�cnic, ni des de la plantilla s'ha sentit cap missatge d'euf�ria i la

presidenta, en aquest sentit, mant� el mateix discurs. En aquesta

entrevista Tarrag� parla de la temporada actual, de les

perspectives de jugar la promoci� i de la visita diumenge de

l'Ol�mpic de X�tiva. Un par tit marcat per la pol�mica negativa dels

valencians, en l'anada, de fer un minut de silenci en mem�ria del

por ter del f ilial del Girona Nil Mar�n, mor en accident de tr�nsit el dia

abans.

Falten deu jornades per acabar la lliga. Tenen deu punts de marge

sobre el cinqu� (Hospitalet) i quatre respecte al segon (Balears).

Podem dir que el play-of f �s pr�cticament una realitat?

El tenim millor que ning�. Anem primers i, evidentment, no ens

canviariem per cap altre equip, per� no hi ha res f�cil i queda molta

feina per fer.

Quants punts creu que els falten per tenir la promoci� assegurada?

Dependr� del que facin els rivals que tenim per sota per� entenem que guanyant els par tits de casa ho

aconseguirem. De les 10 jornadades que falten, sis s�n a Llagostera, i aquest �s tamb� un aspecte impor tant per

a nosaltres. Dels �ltims quatre par tits, tres seran a casa. �s un avantatge, per� tampoc ens en podem ref iar.

Si li hagu�s de posar un adjectiu a la temporada quin triaria?

Espectacular?

S�, �s una bona def inici�. En tot cas no �s la primera vegada que s�n not�cia per assolir f ites impensables per a

un club que en bona par t de la seva hist�ria ha militat en categories regionals. Com ho viuen, encara se'n

sorprenen?



Ho vivim amb molta ilálusi�. Hem estat al davant de la lliga des del principi per� sempre hem volgut ser prudents.

El que s� que �s veritat �s que ara ho tenim molt a prop, i ens sabria molt greu deixar escapar l'opor tunitat de

jugar un play-of f d'ascens a Segona A. Seria una cosa �nica. Hem assolit moltes f ites i aquesta en seria una

m�s, realment molt sonada.

Lluitar per pujar a Segona A seria, f ins i tot, m�s impor tant que l'eliminat�ria de Copa contra el Val�ncia?

Cada cosa t� la seva gr�cia, i jugar a Mestalla contra el Val�ncia a la Copa va ser una cosa �nica i irrepetible. No

�s el mateix que jugar un play-of f, que tamb� seria una f ita hist�rica per a nosaltres.

Jugar la promoci� seria la bomba per�... s'ha imaginat, ni que sigui per un moment, a Segona A?

Ara el que m'he d'imaginar, de moment, �s un Llagostera disputant el play-of f, una f ita que encara no tenim tot i

tenir-la a prop. Que acabem fent la promoci� no vol dir pujar, perqu� hi haur� ?equips molt potents i �s molt

complicat fer el salt.

S'han comen�at a estudiar els possibles rivals? Ja sap que el Llagostera �s el segon millor equip de tots els 79

que hi ha a la categoria, nom�s superat per La Hoya Llorca?

La veritat �s que no m'ho he mirat gaire. Em fa por. Quan estiguem matem�ticament en el play-of f ho far�. Ara

l'impor tant �s classif icar-nos-hi.

Diumenge els visita l'Ol�mpic. El par tit d'anada a X�tiva va quedar marcat per la negativa del club valenci� de fer

un minut de silenci en mem�ria de Nil Mar�n. Qu� va passar, realment?

Per a nosaltres ser� un par tit. Tota aquella pol�mica la tenim ?oblidada. Ja ho vaig dir aleshores i ho repeteixo:

penso que tot plegat no es va fer amb mala intenci�, que va ser un malent�s. Qui ho va decidir no era la persona

indicada i ja est�. L'Ol�mpic pot venir a Llagostera sempre que vulgui. Per a nosaltres seran tres punts impor tants

per seguir el cam�, per� res m�s. Aix� s�, ens caldr� el supor t de la gent. Espero que vingui molta gent al camp a

animar-nos.

Aquesta �s la seva assignatura pendent: acabar d'engrescar els seguidors i el poble. Se'ls han acabat les idees

o encara tenen ganes de seguir fent crides?

�s un tema complicat. Mirem de fer moltes iniciatives per� a la gent li costa respondre. Si anant primers de

Segona B, a punt d'assolir el play-of f, el p�blic no respon, la veritat �s que ja no sabem gaire com fer-ho.

Quan el dilluns agafa el diari i veu que l'Olot posa 1.700 espectadors al seu camp, qu� sent?

Enveja sana. Tant de bo tingu�ssim l'af ici� que segueix l'Olot! Cadasc� t� el que t�. Ells potser, quan miren la

classif icaci�, els agradaria tenir el que tenim nosaltres... M'agradaria molt tenir una af ici� com la de l'Olot, �s

fant�stic jugar a casa i sentir-te a casa. Nosaltres, a vegades, jugant a Llagostera, no ens trobem com a visitants

per� s� que ens falta m�s supor t.

Darrerament la mitjana d'assist�ncia �s de 500 espectadors. Quants n'hi agradaria que en vinguessin diumenge?

Home, una bona xifra seria assolir el miler d'espectadors... Seria doblar el que fem habitualment. Animo la gent

de futbol de Girona que un dia s'animi a provar-ho. Som pocs, a Llagostera, per� la gent �s molt f idel. Els 500 que

v�nen vibren amb l'equip.

S'explica per qu� el Llagostera �s un equip ben vist i simp�tic, en general, per� que a l'hora de mobilitzar

af icionats li costi tant?

Nosaltres disposem de les instalálacions que disposem, i ja mirem que tothom qui vingui s'hi trobi c�mode... De fa

tres anys enrere a ara hem millorat molt�ssim per� ens continuen falten coses. No s� si �s aix� el que frena la

gent.

O sigui, amb un camp m�s c�mode, potser vindria m�s gent?

Potser s�. Per� tampoc s� ben b� per quina �s la ra�. Ara tenim una grada cober ta, amb la qual cosa si plou, la

gent pot anar-hi, i localitats amb seient suf icients per acollir m�s o menys un miler d'espectadors.

Hi ha di�leg amb l'Ajuntament?

Les relacions sempre han estat correctes. Ajuden en tot el que poden. Per� som un poble petit i els recursos s�n

els que s�n.

Amb el camp que tenen... on haurien d'anar a jugar si pugessin a Segona A?

No corri tant! Primer hem de classif icar-nos pel play-of f i, despr�s, guanyar-lo.



T� novetats sobre la transformaci� en SAE?

Aquesta setmana vull presentar al Consell Superior d'Espor ts la documentaci� que ens van demanar d'afegit a la

que ja vam apor tar inicialment fa uns mesos. Despr�s haurem d'esperar el seu ok. La idea �s enllestir-ho des

d'ara f ins a f inal de temporada i comen�ar la propera ja transformats en SAE.
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